
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego
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w dniu 29 kwietnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

W ostatnim czasie docieraj¹ do mnie informacje, z których wynika, ¿e Ministerstwo Zdrowia zamie-
rza³o wprowadziæ w Polsce bezpieczne leki na hemofiliê. Jednak wprowadzenie preparatów siê opóŸnia,
a podanie dziecku specyfików starszej generacji wyklucza je z nowego programu profilaktyki.

Pani Minister podpisa³a w styczniu 2010 r. rozporz¹dzenie o wprowadzeniu nowej wersji programu
profilaktycznego dla dzieci z hemofili¹ A i B. Dokument zak³ada³, ¿e kwalifikacja do tej terapii rozpocz-
nie siê w czerwcu. Tymczasem w kwietniu na stronie internetowej NFZ pojawi³a siê propozycja progra-
mu, z której usuniêto wszystkie daty, i w zwi¹zku z tym nie wiadomo, kiedy projekt zostanie
zrealizowany.

Rodzice dzieci chorych na hemofiliê zaczynaj¹ obawiaæ siê, ¿e opóŸnienia w realizacji programu bêd¹
mia³y negatywny wp³yw na zdrowie ma³ych pacjentów.

Z tego powodu zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o rozwa¿enie mo¿liwoœci ponownego podania
terminów wprowadzenia nowej wersji programu profilaktycznego dla dzieci z hemofili¹.

Krzysztof Kwiatkowski




